



Statistics
Canada

Statistique
Canada

Price: Canada, \$4.00, \$40.00 a year
Other Countries, \$5.00, \$50.00 a year

Prix: Canada, \$4.00, \$40.00 par année
Autres pays, \$5.00, \$50.00 par année

GYP SUM PRODUCTS

March 1987

TABLE 1. Production, Factory Shipments and Stocks of Gypsum Products, Canada, 1986 and 1987

PRODUITS DE GYPSE

Mars 1987

TABLEAU 1. Production, livraisons et stocks des usines de produits de gypse, Canada, 1986 et 1987

	1986		1987	
	March	Year-to-date	March	Year-to-date ¹
	Mars	Total cumulatif	Mars	Total cumulatif ¹
	square metres - mètres carrés			
Plain wallboard - Panneaux muraux ordinaires				
Production	22 768 053	68 899 931	29 640 654	81 879 669
Factory shipments - Livraisons des usines	22 173 585	67 560 213	28 859 324	80 418 261
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	6 167 883	...	6 170 945	...
Wallboard overlaid with vinyl or other material - Panneaux muraux à surface appliquée avec vinyle ou autre matériaux				
Production	233 862	687 099	312 967	797 350
Factory shipments - Livraisons des usines	228 108	680 213	296 871	769 433
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	126 200	...	140 984	...
Sheathing - Revêtements				
Production	225 664	738 002	162 736	604 021
Factory shipments - Livraisons des usines	194 177	x	191 330	560 404
Factory stocks (end of month) - Stocks des usines (fin du mois)	166 625	...	132 304	...

¹ Data may contain revisions to previous contributing period(s) and represent an updated cumulative.
... figures not appropriate or not applicable.
x confidential to meet secrecy requirements of the Statistics Act

Note: Data may not balance due to accounting adjustments, etc.

Production of gypsum wallboard (excluding wallboard overlaid with vinyl) excludes production for further use in the manufacture of gypsum wallboard overlaid with vinyl when the same company is making both products.

Industry Division

May 1987
5-3304-723

¹ Ces données peuvent contenir des révisions aux périodes précédentes et représentent un cumulatif mis-à-jour.
... n'ayant pas lieu de figurer.
x confidentiel en vertu des dispositions de la Loi sur la statistique relatives au secret.

Nota: Les données ne correspondront peut-être pas en raison des rectifications apportées à la comptabilité, etc.

La production de panneaux muraux (sauf les panneaux muraux revêtus de vinyle) ne comprend pas la production pour usage futur dans la fabrication des panneaux muraux revêtus de vinyle quand la même compagnie fabrique les deux produits.

Division de l'industrie

Mai 1987
5-3304-723



1010537997

TABLE 2. Production and Factory Shipments of Joint Filler Compounds, Canada, 1986 and 1987

TABLEAU 2. Production et livraisons des usines de bouche-pores à joint, Canada, 1986 et 1987

	1986		1987	
	March	Year-to-date	March	Year-to-date ¹
	Mars	Total cumulatif	Mars	Total cumulatif ¹
kilograms - kilogrammes				
Production				
Dry powder - En poudre	1 469 235	4 877 056	1 885 575	5 967 562
Ready mixed - Préparé	8 633 155	25 238 758	12 010 268	34 695 484
Shipments - Livraisons				
Dry powder - En poudre	1 474 664	4 850 567	1 905 585	5 879 537
Ready mixed - Préparé	8 614 455	24 819 896	12 725 919	35 024 020

¹ Data may contain revisions to previous contributing period(s) and represent an updated cumulative.

¹ Ces données peuvent contenir des révisions aux périodes précédentes et représentent un cumulatif mis-à-jour.

Note:

This report reflects the experience of the respondent firms listed in the December 1986 report, plus any deletions or additions since then. Change(s) this month:

Nil.

Commodity coverage is approximately 100%.

Nota:

Le présent rapport traduit l'activité des entreprises répondantes énumérées dans la livraison de décembre 1986, compte tenu des suppressions et des additions. Changement(s) ce mois-ci:

Néant.

Le champ d'observation est à près de 100% de la production.